
PROTOKÓŁ NR XXXVI/2021 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie  

z dnia 20 sierpnia 2021r., godzina 8.00 
Miejsce posiedzenia – Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

 
OTWARCIE SESJI 
 
Posiedzenie Rady Miejskiej w Szprotawie otworzył przewodniczący rady Andrzej 
Stambulski. Przywitał radnych, burmistrza, zastępcę burmistrza, panią sekretarz, panią 
skarbnik. Przywitał  obecnych na sesji i śledzących obrady Rady Miejskiej on-line. Wskazał, 
że sesja jest utrwalana za pomocą kamery, co oznacza że rejestruje ona wizerunek 
uczestników sesji i nagrywa zarówno dźwięk jak i obraz jak również to, że jeżeli ktoś z 
uczestników sesji nie chce, aby kamera zarejestrowała jego wizerunek to nie może brać 
udziału w obradach Rady Miejskiej. Przypomniał o anonimizowaniu danych osobowych 
osób, których dobra mogłyby być naruszone jak również o przestrzeganiu zasad 
wynikających z zagrożenia epidemicznego COVID-19. Stwierdził prawomocność obrad, 
obecnych 19 radnych (nieobecni radni: Józef Rubacha i Andrzej Skawiński)  
 
PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
 
Zmian do porządku obrad nie zgłoszono 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
 

1. Złożenie ślubowania radnego. 
2. Sprawozdanie burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 21 lipca do 19 

sierpnia 2021 r. 
3. Sprawozdanie z prowadzonych akcji w związku z likwidacją zagrożeń ASF. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawa; 
2) włączenia Szkoły Podstawowej nr 2 im. Wojska Polskiego w Szprotawie  

do Zespołu  Szkół Ogólnokształcących im. Bolesława Chrobrego  
w Szprotawie; 

3) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej ,,Centrum 
Usług Wspólnych w Szprotawie” i nadania jednostce statutu; 

4) o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Szprotawa; 

5) średniej stawki ceny jednostki paliwa w Gminie Szprotawa na rok szkolny 
2021/2022; 

6) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Gminie 
Szprotawa; 

7) rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora jednostki organizacyjnej. 
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7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Oświadczenia. 
11. Informacje. 
12. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 
Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
 

 
ZŁOŻENIE ŚLUBOWANIA RADNEGO 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Stambulski odczytał Postanowienie 75/2021Komisarza 
Wyborczego w Zielonej Górze II z dnia 2 sierpnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Szprotawie – Marcina Chmury z powodu 
pisemnego zrzeczenia się mandatu oraz Postanowienie 77/2021 Komisarza Wyborczego  
w Zielonej Górze II z dnia 6 sierpnia 2021 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego.  
Na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 3, właściwym dla wyboru Rady Miejskiej  
w Szprotawie mandat obejmuje Pani Halina Sawa – kandydatka z listy nr 14 – KW Gmina  
i Powiat Przyjazne Ludziom, która w wyborach przeprowadzonych 21 października 2018 r. 
uzyskała kolejno największą liczbę głosów, a nie utraciła prawa wybieralności oraz nie 
zrzekła się pierwszeństwa do objęcia mandatu. Ponadto poinformował, że ustawa  
o samorządzie gminnym w art. 23a stanowi, że przed przystąpieniem do wykonywania 
mandatu radni składają ślubowanie stąd też, żeby pani Halina Sawa mogła wykonywać 
mandat radnego musi złożyć ślubowanie, Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po 
odczytaniu roty ślubowania radny powstaje i wypowiada słowo ślubuję. Ślubowanie może 
zostać złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 
 

Pani Halina Sawa obecna na posiedzeniu Rady Miejskiej powstałą do ślubowania 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski odczytał rotę ślubowania:  
„Wierny Konstytucji i Prawy Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców” 

Halina Sawa – „ Ślubuję, Tak mi dopomóż Bóg” 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Stambulski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
Andrzej Skawiński, Burmistrz Mirosław Gąsik i Zastępca Burmistrza Dorota Grzeszczak 

złożyli gratulacje radnej Halinie Sawa objęcia mandatu,  
życząc wielu sukcesów na niwie samorządowej. 

 
Przewodniczący Rady Andrzej Stambulski powiedział, że Rada obraduje w gronie  
19-osobowym i jest wymagane quorum do podejmowania uchwał. 
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SPRAWOZDANIE BURMISTRZA SZPROTAWY Z DZIAŁALNOŚCI 
MIĘDZYSESYJNEJ tj. od 21 LIPCA DO 19 SIERPNIA 2021 
 
Przewodniczący rady Andrzej Stambulski poinformował, że Burmistrz Szprotawy 
otrzymał zaszczytne wyróżnienie Osobowość Roku 2019/2020 i w dniu dzisiejszym na 
Zamku Królewskim w Warszawie odbierze ten zaszczytny tytuł. 
 
Burmistrz Mirosław Gąsik podziękował przewodniczącemu Rady Miejskiej, poinformował 
że nie będzie przedstawiał sprawozdania, radni otrzymali go na skrzynki e-mailowe.  
Jeśli pytania będą to chętnie na nie odpowie na następnej sesji.   
Podziękował obecnej na sesji Sekretarz Gminy Pani Iwonie Prokop, która zdecydowała się 
odejść z pracy ze względu na realizację innych celów. Wakat po Pani Sekretarz w ramach 
awansu zawodowego objęła Pani Katarzyna Dziedzic, której złożył życzenia owocnej pracy. 
Do życzeń dołączyli Zastępca Burmistrza Dorota Grzeszczak i Przewodniczący Rady 
Miejskiej Andrzej Stambulski. 
 
Głos zabrała Iwona Prokop, dziękując za współpracę i życząc wszystkiego dobrego. 
 
SPRAWOZDANIE Z PROWADZONYCH AKCJI W ZWIĄZKU Z LIKWIDACJĄ 
ZAGROŻEŃ ASF 
 
Brak dyskusji 
 
PRZERWA  
 
PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok Gminy Szprotawa 
 
Opinia Komisji Budżetu pozytywna. 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada stosunkiem głosów 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
Głos zabrał: radny Stefan Gołek i Magdalena Małolepsza Skarbnik Gminy. 
 

2) włączenia Szkoły Podstawowej nr 2 im. Wojska Polskiego w Szprotawie 
do Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Bolesława Chrobrego 

 
 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Głos w dyskusji zabierali: zastępca burmistrza Dorota Grzeszczak, dyrektor SP Nr 2  
w Szprotawie Danuta Ronij, burmistrz Mirosław Gąsik, radny Stefan Gołek, przewodniczący 
Rady Miejskiej Andrzej Stambulski, mieszkaniec Szprotawy, radny Krzysztof Bugajny, 
mieszkanka Szprotawy E.G., radny Ireneusz Ganczar, radny Jerzy Chmara, radny Beata 
Jakowicka, radny Bartłomiej Grono, radny Janusz Biliński, radny Maciej Siwicki, radny 
Stefan Gołek, radna Monika Zarzecka, z głosem ad vocem radny Krzysztof Bugajny. 
 
Imienne wyniki głosowania autopoprawek, zgłoszonych przed sesją przez burmistrza: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „przeciw” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „wstrzymał się” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
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19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

Rada stosunkiem głosów 14 ”za”, 4 ”przeciw”, 1 ”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 
PRZERWA 
 

3) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej „Centrum 
usług Wspólnych” w Szprotawie i nadania jednostce statutu 

 
Opinia Komisji Społecznej.  
 
Głos w dyskusji zabrali: zastępca burmistrza Dorota Grzeszczak.  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „przeciw” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

Rada stosunkiem głosów 15 ”za”, 4 ”przeciw”, 0 ”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

 

4) o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w jednostkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Szprotawa 

 
Głos zabrały: zastępca burmistrza Dorota Grzeszczak i radca prawny Anna Kowalska-
Kasprzak.   
 
Komisja Społeczna negatywnie odniosła się do projektu uchwały.  
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Imienne wyniki głosowania autopoprawki: 
1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „przeciw” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 

Rada stosunkiem głosów 15 ”za”, 4 ”przeciw”, 0 ”wstrz.” autopoprawki przyjęła. 
 
Imienne wyniki głosowania uchwały po przyjętych autopoprawkach: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „przeciw” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „przeciw” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw” 
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Rada stosunkiem głosów 15 ”za”, 4 ”przeciw”, 0 ”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

5) średniej stawki ceny jednostkowej paliwa w Gminie Szprotawa na rok 
szkolny 2021/2022 

 
Opinia Komisji Społecznej pozytywna 
 
Głos zabrali: radny Stefan Gołek i Zastępca Burmistrza Dorota Grzeszczak. 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada stosunkiem głosów 19 ”za”, 0 ”przeciw”, 0 ”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

6) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Gminie 
Szprotawa 

 
Radny Jerzy Chmara przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały, wskazując potrzebę 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Opinia Komisji Gospodarki pozytywna.  
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
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3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada stosunkiem głosów 16 ”za”, 0 ”przeciw”, 3 ”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

7) rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora jednostki organizacyjnej 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Stambulski wskazał, że właściwe brzmienie tytułu projektu 
uchwały jest dłuższe niż to, które jest w porządku obrad. Jest to zmiana czysto kosmetyczna 
nie wymagająca głosowania. 
 
Brak dyskusji 
 
Imienne wyniki głosowania: 

1) Monika Biazik   - „za” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Krzysztof Bugajny   - „za” 
4) Jerzy Chmara    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Halina Sawa    - „za” 
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15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za” 
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Stambulski   - „za” 
19) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

Rada stosunkiem głosów 19 ”za”, 0 ”przeciw”, 0 ”wstrz.” uchwałę podjęła. 
 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Radny Janusz Biliński, wniósł o uzupełnienie tabliczek informacyjnych do budynków 
mieszkalnych oddalonych od drogi powiatowej w miejscowości Siecieborzyce.  

Radny Maciej Siwicki: 

1) Dokonanie weryfikacji przez Urząd Miejski zakończonej inwestycji – remont drogi; 
ze szczególnym uwzględnieniem wykonanego utwardzonego dojazdu i pokrycia masą 
asfaltową do posesji m.in. ul. Wolności 13 i 12 i ul. Zamkowej 7. Mieszkańcy  
ww posesji bardzo zabiegali o remont powyższych dróg, jednak ta inwestycja w ich 
przypadku nie została należycie zakończona. 

2) Dokonanie weryfikacji wymaganych pozwoleń, stosownej dokumentacji  
na działalność nowego zakładu zajmującego się obieraniem cebuli przy ulicy 
Żagańskiej. Uwagę budzi pojawiający się nieprzyjemny zapach m.in. na  
ul. Żagańskiej i Czarnieckiego. Mieszkańcy nie chcą doświadczyć po raz drugi 
problemu zapachu – wcześniejsza sprawa związana w wysypiskiem śmieci  
w Kartowicach/Szprotawie. 

3) W ramach doraźnej pomocy, utwardzenie/wypełnienie ubytków – wjazd na  
ul. Pogodną w Szprotawie. 
 

WOLNE WNIOSKI 

Mieszkaniec Szprotawy zgłosił sprawę odcieków na lotnisku w Wiechlicach wskazując,  
że pomimo zobowiązania właściciela nic w tym temacie nie zrobiono. 

Przewodniczący rady Andrzej Stambulski odpowiedział, że na koniec miesiąca taką 
informację przekazał burmistrz, że ten problem będzie rozwiązany.  

Mieszkanka Szprotawy – spytała, czy może na następnej sesji zadać pytania burmistrzowi 
do jego sprawozdania. Przewodniczący rady odpowiedział, że tak. 

Mieszkaniec Szprotawy wniósł o obniżenie krawężników przy chodnikach relacji Małomice-
lotnisko co szczególnie zapewni bezpieczeństwo rowerzystom. 

ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

BRAK 
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OŚWIADCZENIA 

BRAK 

INFORMACJE 

BRAK 

ZAMKNIĘCIE OBRAD XXXVI SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący rady zamknął obrady XXXVI 
sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 2 godziny 30 minut. 
 
 

Na tym zakończono sesję 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 
Protokół  sporządziła: 
Małgorzata Pachurka 


